
Szanowna Pani dr hab.  Agnieszka Zimmerman, Szanowni  Państwo,

W  związku  z  tym,  iż  Pani  dr  hab.  Agnieszka  Zimmerman  zwróciła  się  z  prośbą  o
umieszczenie  na  stronie  internetowej  Izby i  o  przeprowadzenie  ankiety  wśród magistrów
farmacji  -  członków  Naszej  Okręgowej  Izby  Aptekarskiej  w  Olsztynie,  jako  Prezes
Okręgowej Izby Aptekarskiej w Olsztynie, chciałbym odnieść się do przedmiotowej ankiety.

Ankieta  ta  dotyczy  działalności  samorządu  aptekarskiego,  zarówno  na  poziomie
okręgowych  izb  aptekarskich,  jak  i  Naczelnej  Izby  Aptekarskiej.  Ankieta  ta  jest  dosyć
szczegółowa  i  obejmuje  różne  aspekty  działalności,  izb  aptekarskich,  w  tym  głównie
działalności  opiniotwórczej,  jednocześnie  wskazuje  na  to,  iż  w wielu  aspektach  izby  nie
posiadają zdolności sprawczej czy wykonawczej. 

Ankieta taka przeprowadzana w roku wyborczym do samorządów zawodowych może
spowodować  wzrost  zainteresowania  osób  biernych  dotychczas,  a  chcących  się  wykazać
pracą na rzecz samorządu aptekarskiego. 

Ankieta  może  również  sugerować  farmaceutom (ponieważ  nie  sądzę,  aby wnioski
zamieszczone w  odpowiedzi były korzystne dla samorządu) przesunięcie głównego kierunku
działalności  samorządu  na  bardziej  liberalne  rozwiązania  rynkowe.  W  związku  z  tym,
uważam,  że  tego  typu  ankieta  powinna  być  przeprowadzona  w szerszym  kontekście,  niż
wskazany. 

 Przy ocenie samorządu powinno się również uwzględnić, ocenę takich instytucji jak
Wojewódzkie Inspektoraty Farmaceutyczne czy Główny Inspektorat Farmaceutyczny (sprawa
reklamy, 1% aptek na terenie województwa czy kontroli aptek przez inspektorów), Polskiego
Towarzystwa  Farmaceutycznego  (sprawa  specjalizacji,  szkoleń  czy  dokształcania
ustawicznego), Uczelni Farmaceutycznych (szkolenia, specjalizacje i szkolenia punktowane),
ale  również uregulowań i zagadnień prawnych,  do których przestrzegania są zobowiązane
apteki i pracujący w nich farmaceuci.
    Biorąc  pod  uwagę,  że  Pani  dr  hab.  Agnieszka  Zimmerman  reprezentuje  Zespół

Pracowników  Naukowych  Wydziałów  Farmaceutycznych z  Lublina,  Wrocławia,  Krakowa,
Katowic  i  Gdańska  oraz  to,  że  ankieta  będzie  przeprowadzona  w  sposób  rzetelny  i
obiektywny, a uzyskany materiał badawczy zostanie poddany ocenie statystycznej jak i pod
kątem formułowania  wniosków  związanych  z  aktywnością  zawodową  farmaceutów,  jako
Okręgowa Izba Aptekarska w Olsztynie nie uchylamy się od ww. oceny.

Jednak do czasu przekazania szczegółowych informacji Naczelnej Izbie Aptekarskiej
na  temat  ww.  badania  przez  dziekanów  wydziałów  farmaceutycznych  uczelni
uczestniczących  w przygotowaniu  ww.  ankiety  i  zajęcia  stanowiska  przez  Naczelną  Izbę
Aptekarską w niniejszej sprawie, Okręgowa Izba Aptekarska w Olsztynie wstrzyma się od
zamieszczenia ww. ankiety na oficjalnej stronie internetowej. 
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